
Zápis z jednání školské rady elekronickou formou  

ve dnech 8. 5. – 10. 5. 2020 

 

Školská rada na návrh jejího člena pana Chlumského, ze dne 4. 5. 2020, projednala a poté hlasoval 
o návrhu usnesení následujícího znění: 

Tímto žádám školskou radu, abychom se co nejdříve sešli a požádali zřizovatele a vedeni školy, aby 
nám na tomto setkání prezentovali krizový plán, jak současnou situaci plánují řešit včetně všech 
organizačních, komunikačních i ekonomických aspektů a důsledků. 

Předkladatel návrhu pan Chlumský návrh tohoto usnesení odůvodnil zejména naléhavostí situace, 
která nastala po závěrečném rozhodnutí – komuniké synodní rady ČCE a v návaznosti po podání 
výpovědí pedagožek a asistentky školy s tím, že čekat dva týdny do 18. 5., kdy se uskuteční společné 
setkání zástupců školské rady, zřizovatele a rady ŠPO, považuje za nepřijatelné. 

Hlasování se zúčastnili všichni členové školské rady, tj: 

René Fischer, Václav Jílek, Petr Chlumský, Lucian Kantor, Marie Pavlíčková, Kateřina Kracíková, Roman 
Šafránek, Marta Pasková a Marcela Hesová. 

Výsledek hlasování: 

3 hlasy pro 

6 hlasů proti 

Návrh usnesení nebyl přijat. 

Školská rada dne 11. 5. 2020 

 

Vypracoval: 
René Fišer 
Předseda školské rady 


